
Generations of Grace:  

The following lesson was taught in children’s church this Sunday, December 25, 2022 

MESSAGE: The Son of Man is identified in the temple 

PASSAGE: Luke 2: 39-52  

PRINCIPLE: Jesus’ childhood shows that He is the human Savior. 

ASK YOUR CHILD:  Since Jesus was God, did He know everything during His life on 

earth?  What did Jesus do together with His family in Jerusalem?  What was Jesus 

doing in the temple after His parents left?  What did Jesus give as the reason for why 

He stayed in the temple?  When Jesus went home, how did His behavior show that He 

was worthy to be Savior?  What does Jesus’ childhood show us about Him?  Why did 

Jesus have to be a human?     

APPLY:  Jesus had to learn as a child, just like you.  How does this encourage you to be 

faithful in your studies?  Who is the most remarkable child you’ve ever met?  How does 

this child compare with the child Jesus?  Do you desire to grow in wisdom?  Do you 

study God’s word carefully and ask our parents lots of question about God’s word?          

以下是 2022 年 12 月 25 日兒童祟拜 Generations of Grace 的課題: 

信息: 人子在殿裏被認出 

經文: 路加福音 2:39–52 

信念: 耶穌的童年顯示出衪是世人的救主 

向你子女問:  既然耶穌是神，耶穌在這世界的時候，衪是否知道世上

的一切事情?  耶穌和他的家人在耶路撒冷一起做什麼?  當耶穌的父母離

開之後，耶穌在殿中做什麼?  耶穌說衪留在殿中的原因是什麼?  當耶穌

回家時，衪的作為怎樣表現出衪是配得被稱為救主?  耶穌的童年向我們

表現出一些什麼關於祂的特徵?  為什麼耶穌一定要成為一個人? 

應用:  就好像你一樣，童年的耶穌需要學習。這個事實，怎樣可以鼓

勵你在學業上忠心?  誰是你曾見過的最特出的小童?  哪一位最特出的小

童，怎樣和童年的耶穌相比?  你是否渴望你的智慧會繼續增長?  你是否

小心地學習神的話語，並向你父母問很多有關神的話語的問題? 


